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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 

Volt 1 Is de gedeputeerde zich bewust van het 
bestaan van PVT-panelen en is de 
gedeputeerden ook bekend met het 
technische verschil tussen PV en PVT-
panelen?  

De gedeputeerde is zich bewust van het 
verschil tussen PV-panelen en PVT-
panelen. In het eerste geval wordt alleen 
stroom opgewekt, in het tweede geval wordt 
gelijktijdig zowel stroom als warmte 
opgewekt.  

 2 Zo ja, doet de provincie iets met deze kennis 
over PVT-panelen, of is de provincie van 
plan wel iets hiermee te doen voor het halen 
van de klimaatdoelstellingen? Als dit niet het 
geval is, wat is hier de redenatie achter? 
Ofwel is de gedeputeerde ook van plan  
deze kennis in te zetten? 

We zijn van mening dat PVT-systemen 
kunnen bijdragen aan de 
klimaatdoelstellingen, maar dit wordt nog 
niet actief gestimuleerd omdat de landelijke 
salderingsregeling een investering in PV-
panelen financieel aantrekkelijker maakt. 
Echter, door de afbouw van de 
salderingsregeling wordt verwacht dat de 
belangstelling voor PVT zal toenemen. De 
provincie zou dan de toepassing van PVT 
kunnen stimuleren door de kennis en 
adviescapaciteit in de provincie te 
versterken.  
 
In het door Fakton uitgevoerde onderzoek 
naar investeringsmogelijkheden om de 
energietransitie te versnellen 
(initiatiefvoorstel PS) wordt een provinciale 
subsidie voor PVT geadviseerd. 
Echter, de benodigde subsidie per installatie 
is relatief hoog.  Naar analogie met PV-
systemen is een subsidie om PVT-systemen 
financieel aantrekkelijker te maken naar 
onze mening dan ook een taak voor het Rijk.  

 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Milieu-en-Mobiliteit/2023/10-mei/13:00/SB-Initiatiefvoorstel-Provinciaal-onderzoek-investeringsmogelijkheden-versnelling-Energietransitie-1

